
Zápis ze 18. zasedání Osadního výboru Stržanov dne 2.4.2019 
 
Počet přítomných členů: 3 
Nepřítomni: 
 
Zapisovatel: Strašilová Olga 
 
Projednávaná témata: 
 
Stromy v havarijním stavu jsou pokácené. Některé dřevo si mohou občané rozebrat (viz doplňující 
email i sdělení na nástěnce). 

Na oponu se přijede podívat pan Málek z regionálního muzea. Posoudí její stav, popř. historickou 
hodnotu. Pokud bude shledáno, že stojí za to ji zrestaurovat, bude převezena do regionálního muzea a 
uložena zde po dobu tří let. Zároveň bude na úřední desce oznámena nalezená věc. 

Vývoz biopopelnic opět neproběhl v řádném termínu. Zaurgovat na úřadě. Stížnosti na rozbité sklo u 
kontejnerů vedle hřiště, které tam zůstalo po špatné manipulaci při vyprazdňování kontejnerů máme 
řešit takto. Nafotit a odeslat na MěÚ. Stejný je i postup v případě, že společnost, zajišťující vývoz 
popelnic od RD, tyto poškodí. 

Doplnit datum, kdy a kde bude stát velkoobjemový kontejner a taky nebezpečný odpad 

Nahlásit na MěÚ, že pan Halík, přes častá upozornění a zajištění firmy na pročištění odpadních trubek 
do kanalizace, i nadále vypouští vodu na místní komunikaci. Nahlášeno, zatím se nic neděje. Urgováno 
přes paní místostarostku, která se byla podívat přímo na místě. 

Žádáme občany, aby po svých psích miláčcích uklízeli exkrementy. Nikdo nechce vyjít před dům a 
šlápnout do h…a. Sáčky jsou k dispozici na MěÚ hned dole na informačním centru. 

Letos odpadne tradiční pálení čarodějnic. Kvůli revitalizaci je špatně přístupné stálé místo. 

Poděkování za účast. Děkujeme paní Řezníčkové, že si i přes nabitý program našla čas, přijela na 
schůzi do Stržanova a zodpověděla dotazy občanů.  

Dne 27.4.2019 zájezd FLORA Olomouc. Přihlášky ve škole nebo v prodejně 

Nová i starší témata budeme řešit v rámci setkání s představiteli města na schůzce dne 10.4.2019 a o 
výsledcích budeme informovat na pravidelné schůzi ve Stržanově. 

Příští schůze bude 7.5.2019. 


